郭大維



簡歷

國立政治大學哲學博士候選人。

博士論文題目:《伊比鳩魯的群體觀:一種關懷感受的非寂靜主義政治學》。

研究領域:希臘化哲學。

- 譯有布魯格曼(Walter Brueggemann),《古代以 色列的敬拜要點指南》。
- 曾任政治大學哲學系博士生兼任講師(2016-2019)。

哲學系教學助理(課程名稱:詮釋學導論、西洋哲學史(一)(二)、哲學概論、形上學、生命價值與哲學思惟、中國哲學史(一))。

David Kuo

David Kuo is a Ph. D. Candidate at National Cheng-Chi University (Taipei, Taiwan), he obtained his master degree at National Cheng-Chi University (2009).

He is

- a Chinses translator of Walter Brueggemann's Worship in Ancient Israel: An Essential Guide (2014)
- a Ph. D. Lecturer (2016-2019) in the Department of Philosophy at National Cheng-Chi University.
- -a teaching assistant in the Department of Philosophy at National Cheng-Chi University (Course Title: 1. Introduction to Philosophy; 2. Introduction to Hermeneutics; 3. History of Western Philosophy (I) & (II); 4. Metaphysics; 5. Life value and philosophical thinking; 6. History of Chinese Philosophy (I)).

The title of his dissertation is *Epicurus' Concept of Communities: A non-Quietist Politics that Caring for Emotion*.